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博士学位申请表

ZHONGNAN UNIVERSITY OF ECONOMICS AND LAW
Doctoral Degree Application Form
姓 名   Name:                                        
学  号    Student ID:                                             
学院名称  School:                                                                         

学科门类  Discipline:                                           
专业名称  Major:                                             
指导教师姓名Name of Supervisor:                           

申请者类别 Type of Applicant:                             

填表日期Date of Application:                                      
中南财经政法大学学位评定委员会制办公室  制

 Office of Degree Evaluation Committee, ZUEL

目录 

Contents
The following documents should be attached with the Doctoral Degree Application Form:

1.申请博士学位人员基本情况表1份……………………………………   1
1. Basic information of Doctoral Degree applicant, 1 copy  

2. 博士学位论文简况表1份……………………………………
2. Abstract of the Doctoral Thesis, 1 copy

3.博士学位论文评阅书3份……………………………………
3. Review and appraisal of Doctoral dissertation, 3 copies 

4. 博士学位论文答辩情况表1份……………………………………
4. Doctoral dissertation defense record, 1 copy 

5. 学位论文答辩委员会决议书1份……………………………………
5. Resolutions of the Thesis Defense Committee, 1 copy

6. 学位评定委员会审核意见表1份……………………………………
6. Comments of the Degree Evaluation Committee form, 1 copy 

7. 博士学位论文答辩委员会表决票……………………………………
7. Votes from the dissertation committee

8. 学位评定分委员会表决票……………………………………
8. Votes from Degree Assessment Sub-committee

注意事项

Notes: 

   1、以上各项用完后，请按页码顺序归回到博士学位申请表内原位。答辩结束后，由答辩委员会秘书整理好后生成PDF格式交学院研究生（科研）秘书收回，收回时应严格检查，不合格的应不予收回。
1. After filling out each of the above-mentioned forms, all the forms should be arranged according to their original places and page numbers in the Application Form for Doctoral Degree. After the oral defense, the secretary of defense committee shall collect these forms and submit to the secretary of the Graduate Division of the School (Scientific Research Office) with PDF version. When collecting these forms, the secretary shall strictly inspect these forms and reject those unqualified ones.

2、答辩材料重新编码后请将目录的页码补充完整。
   2. When all defense material filled and finished, please complete the page numbers in the contents.

填 表 说 明

Instructions 

为了将我校申请博士学位人员的基本情况，规范、完整、准确地上报国务院学位办，请申请人严格按填表说明认真填写本表格中相关内容。

In order to submit the standard, complete and accurate information about the applicants for Doctor’s Degree, in our school and to the Academic Degree Commission of the State Council, the applicant should carefully fill in the forms herein according to the instructions. 

一、正文用宋体小四号（英文用Times New Roman体12磅），段落首行左缩进2个汉字符。行距1.25倍（段落中有数学表达式时，可根据表达需要设置该段的行距），段前0磅，段后0磅格式进行填写。
1.The typeface is Times New Roman 12 Pt in English, and the first line of the paragraph is indented with 2 Chinese characters. The line spacing is 1.25 times (if there is a mathematical expression in the paragraph, the line spacing of the paragraph can be set according to the expression needs), fill in the format with 0 point before the paragraph and 0 point after the paragraph . 

二、本表中各栏目一般不应空白，若确属无内容可填，请填写“无”。

2. Generally, each item of the forms herein should be filled in. If any content cannot be filled in, fill in “None”, please. 

三、科研成果栏目限填攻博期间已发表的论文（出版著作），且本人为第一作者的；或导师为第一作者，本人为第二作者；

3. The scientific achievements should be filled in with the papers (publications) published while studying for the Doctor’s Degree, and the applicant should be the first author; or the applicant should be the second author with his / her supervisor as the first author. 

四、科研成果栏目的中、英文内容为互译，中、英文内容与填写顺序应一致；

4. The scientific achievements should be filled both in Chinese and English; the Chinese and English versions must be corresponding with each other.

五、“学科门类”包括：哲学、经济学、法学、文学、历史学、理学、工学、管理学

5. “Discipline category” includes: philosophy, economics, law, literature, history, engineering and management. 

六、“录取类别”包括：奖学金生、自费、其它等。

6. “Enrollment category” includes: Scholarship student, self-financing and others. 

七、“学习方式”包括：全脱产、半脱产、不脱产等。

7. “Learning mode” includes: full-time, part-time and on job etc. 

八、“论文类型”包括：理论研究、应用基础、用于生产、其它等

8. “Type of thesis” includes: theoretical study, application basis, for production or others. 

九、表中签名采取电子签名（标明返校后补签除外），具体方式可采用所有需手签的学位申请材料可采取两种方式：（1）下载安装“好签”等APP使用电子签名（以好签为例，每月免费签字3次，25元升级会员后可签字发送无限次）（2）纸上手写签名并用手机翻拍，通过电脑截取插入图片，视同手签。

9.All signatures needed in forms please use electronic signatures,specifically 2 ways of handwritten signature is recommended:(1)download “haoqian”app to get electronic signatures (2) sign the signature on paper and take a photo, insert the signature picture into the form by computer which is also recognized as handwritten signature.

★ 填表前，请仔细阅读“填表说明”；不按要求填写表格的，学校概不受理。
★ Before filling in the forms, please carefully read the “instructions”; any forms that do not meet the requirements will not be accepted by the university. 

中南财经政法大学学位评定委员会办公室
 Office of Degree Evaluation Committee, ZUEL
               申请博士学位人员基本情况表

Doctoral Degree Applicant’s Basic Information Form
	申请人基本情况

Applicant’s basic information
	姓

Family Name
	
	性别

Gender
	
	一

寸

照

片

Photo (paste after commencement of school)



	
	名

Given Name
	
	学号

Student Number
	
	

	
	中文姓名Chinese Name
	
	

	
	出生年月

Date of Birth
	
	婚否

Marital Status
	

	
	护照号码Passport Number
	

	
	联系电话

Mobile Phone
	
	国别

Nationality
	

	
	入学前工作或学习单位

Institution Affiliated
	
	入学前学历

Degree

Obtained
	

	(Education Background)

本科阶段

Undergraduate
	毕业院校及毕业时间

College & year of graduation
	
	毕业专业

Field of Study
	

	
	授学士学位单位

Degree Awarding Institution
	
	何时获学士学位

Year of completion
	

	硕士阶段

Postgraduate


	毕业院校及毕业时间

College & year of graduation
	
	毕业专业

Field of Study
	

	
	授硕士学位单位

Degree Awarding Institution
	
	何时获硕士学位

Year of completion
	

	博士阶段

PhD


	在校时间

Years Attended

 (from and to)
	

	
	学生类别

Student Status 
	 

	
	学科门类

Discipline
	
	主修专业

Fields of Study
	

	
	导师姓名

Supervisor’s Name
	
	导师职称

Supervisor’s Designation
	

	
	参加科研情况Details of Research

	
	项目名称

Title of the Research
	起止时间

Date of start and completion
	承担任务

Your contribution to this project
	获奖情况

Awards

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


(此处请附上博士课程成绩表, 此处请各学位申请人联系学院工作人员。如师生端可查阅完整成绩，申请人可自行进入研究生信息管理系统师生端截图插入电子版课程成绩单（签字及盖章待返校后补充）。)

(Please attach the Transcript of Doctoral Program here.  Contact the staff from your major school, if you are able to check your transcript from the system, it’s acceptable that you insert the electronic copy of your transcript here and leave the signature and stamp filled in later until you come back) 

	攻博期间已发表的研究成果填写要求：

The research achievements published when studying for Doctor’s Degree shall be filled in according to the following requirements: 

一、填写顺序：（一）论文部分  1. 先列三大检索、权威、核心期刊上发表的研究成果；

I. Sequence: (I) Papers   1. The papers published on three major retrieval systems, prestigious and core journals should be listed first; 

                     2.再列其它重要刊物上发表的研究成果；

                   2.The papers published on other important publications should be listed 

                      out afterwards;

2. The papers published on other important publications shall be listed out afterwards; 

3. 最后列一般刊物发表的研究成果。

3. The papers published on general publications should be listed out finally. 

  （二）出版的著作  1.专著；2. 合著（一般为第一作者，且第一署名单位是中南财经政法大学”）

 (II) Published books 1. Author; 2. Co-author (Generally as first author, and first signed unit is “Zhongnan University of Economics and Law”) 

  （三）会议论文（如认为必要时可列入）。

 (III) Conference papers (list out when necessary) 
二、填写要求：1. 凡论文、著作、获奖、专利本人为第一作者或除导师外本人为第二作者的排列在前，其它在后；2. 获奖的成果、专利，SCI、SSCI、CSSCI源刊和被收录引用的论文必须分别标注。

II. Requirements: 1. Any papers, books, awards and patents of which the applicant is first author or the second author behind the supervisor rank in the front, while others rank behind;


2. Awards, patents, SCI, SSCI and CSSCI source journals and cited papers shall be marked clearly.


	No.
	Name of research achievement (including papers, books, awards and patents, etc) 
	Publication name, publisher, award-granting department and award type, level, patent No., country, category and publication time, etc
	Ranking of author’s name 



	1
	
	
	

	2
	
	
	

	3
	
	
	

	4
	
	
	

	5
	
	
	

	6
	
	
	

	7
	
	
	

	8
	
	
	

	9
	
	
	

	攻博期间已发表的研究成果：内容要求与填写顺序见“中文”（中文与英文为互译）。

The research achievements published when studying for Doctor’s Degree: See the filling sequence and requirements in “Chinese” part (Chinese and English versions should be corresponding with each other). 

    1．                                                                               
2．                                                                               

3．                                                                               
4.                                                                                 
5.                                                                                  

6.                                                                                  




博士学位论文简况表

Brief Introduction of Doctoral Thesis

	论文题目Thesis Title 
	

	论文关键词（3-5个）

Key words(3-5 words)
	

	作者姓名Author’s name 
	
	专业名称Major
	

	论文类型Type of thesis 
	
	论文字数Words count 
	       

	论文选题来源

Thesis source 
	1.国家社会科学基金项目1. National Social Science Fund Project 

2.国家自然科学基金项目2. National Natural Science Fund Project 

3.国家教育部项目3. Project of Ministry of Education 

4.国务院其他部门项目4. Project of other departments of the State Council     

5.省市项目5. Provincial and municipal project   

6.国际合作项目6. International project   

7.其它7. Others 

（请在数码下打“√”）

(Please mark “√” under the number) 

	论文工作起止日期

Date of start and completion 
	

	本文理论及实际意义、国内外动态、本文内容介绍

Theoretical and practical significance of thesis, domestic and international state of art, main contents of the thesis 
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	博士学位申请报告（包括本人简历、培养计划完成情况、学位论文完成情况、学位论文质量自我评价、在读期间科研情况等）：

Doctoral Degree Application report (including resume, fulfillment of the program requirements, thesis, self-evaluation to the thesis and research)
申请人签名：

Signature of applicant                                       


Date



	导师推荐意见

Supervisor’s recommendation should include the followings: 

1、对申请人基础理论、专门知识、语言能力、科研能力、学术作风等的综合评价；

2、对申请人学位论文的总体水平评价（是否本人独立完成、选题意义、有无创新、掌握文献资料程度、写作规范与论述逻辑性、论文学术水平、论文不足之处等）；

3.是否同意进行论文答辩和申请学位。

导师签名（待返校后补签字）
Signature of the supervisor                                   Date:

(sign after the commencement of school)


此处由答辩秘书插入三份盲评评阅书（电子版）
Here insert 3 copies of Review and Appraisal of Doctoral Dissertation （electronic copy）by Secretary of defense committee.

博士学位论文答辩情况记录本

  Doctoral dissertation defense record
	答辩人学号

Student NO.
	
	答辩人姓名

Name
	

	所在专业

Major
	
	指导教师

Supervisor
	

	答辩时间

Time of Defense
	
	答辩地点

Place of Defense
	

	论文题目

Title of Dissertation
	

	答

辩

委

员

会

组

成

人

员

Thesis Defense Committee
	姓名 

 Name
	职称

Rank
	是否博导

PhD candidate supervisor(Yes\No)
	工作单位

Working Department

	
	主席

Chairman
	
	
	
	

	
	委员

Committee

member
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	答辩委员会提出的主要问题和研究生答辩的内容摘要：（请答辩委员会秘书起草后誊写，并由答辩委员会秘书签名，填写答辩当天的时间）

Thesis defense committee main questions, and abstract of oral defense. Please prepare draft before writing. It must be signed by the dissertation secretary and filled on dissertation’s day.

答辩委员会秘书签名：                           

年    月    日   



学位论文答辩委员会决议书

	申请人姓名
	
	专业名称
	
	学院名称
	

	申请人学号
	
	指导教师
	
	研究方向
	

	论文题目
	

	答辩委员会

表决结果
	应到人数
	实到人数
	建议授博士学位人数
	建议不授博士学位人数
	弃权

人数

	
	
	
	
	同意重新答辩人数
	不同意重新答辩人数
	

	
	
	
	
	
	
	

	答辩委员会决议

包括： 1、对论文的评价，包括选题的理论意义和实用价值，论文理论、方法上的开拓与创新，论据的可靠充分与结论的正确性；论文所反映的作者学术视野（对本学科及相关领域研究动态的把握）、基础理论、专业知识、写作能力等；

         2、论文质量等级评价（一般分优秀、良好、合格和不合格四等）；

         3、对答辩的评价；

4、是否同意通过论文答辩，是否建议授予学位的结论。
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论文评定等级：
答辩委员会主席（签名）：                   
委员（签名）：                  、                  、                  

                  、                  、                  
秘书（签名）：                   


备注：正式填写时决议框里的提示内容可删除，本页内容请精简，不得另加附页）
学位委员会审核意见表

	学

位

评

定

分

委

员

会

决

议
	分委员会总人数
	
	出席会议委员会人数
	

	
	同意授予博士学位人数
	
	不同意授予博士学位人数
	
	弃权

人数
	

	
	决议（根据学校学位授予的相关规定，提出是否授予学位的建议）：

学位评定分委员会主席（待返校后补签名）：

      年   月   日   

	校学位评定委员会决议
	校学位评定委员会（盖章）

      年   月   日   



博士学位论文答辩委员会

原始表决统计表

申请人姓名：                  
	专家序号
	1.学位论文答辩的评定
	2.学位授予的评定

	1
	　
	　

	2
	　
	　

	3
	　
	　

	4
	　
	　

	5
	　
	　

	　
	　
	　

	　
	　
	　

	　
	　
	　

	　
	　
	　


答辩秘书签名                 
备注：1.在“学位论文答辩的评定”一列里，请选填“优秀”、“良好”、“合格”和“不合格”。

      2.在“学位授予的评定”一列里，请选填“建议授予博士学位”，“建议不授予博士学位、同意重新答辩”，“建议不授予博士学位，不同意重新答辩”和“弃权”。

附无记名投票截图：
如为线下完成则无需附此页，按照规定直接附各专家的原始表决票。

院学位评定分委员会

原始表决统计表

申请人姓名：                  
	专家序号
	学位授予的评定

	1
	　

	2
	　

	3
	　

	4
	　

	5
	　

	　
	　

	　
	　

	　
	　

	　
	　


监票人签名：                  
备注：1.在“学位授予的评定”一列里，请选填“建议授予博士学位”，“建议不授予博士学位”和“弃权”。

附无记名投票截图：
优秀�
  票�
良好�
  票�
合格�
  票�
不合格�
   票�
�
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